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  MØDEREFERAT 

                SKOLEBESTYRELSEN 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 05.01.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // Lotte 
Balslev Vest [medl.] // Peter-Johan Raasø [medl.] 
 

Elevråd: 
Thomas // Nicolai // Elvira 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt // Henrik Gregersen  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Martin Bech [medl.]   

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Fælles forståelse af mødets indhold og valg af tids- og 

ordstyrer 
 
Opflg. fra sidste møde (se ref.). 
1. Skriv vedr. manglende supp. (Irene) 
2. Forældrekorps vedr. morgentragik (Anna) 
3. Opflg. på møde m. Vej & Park herunder mulighed for 

opsætning af U-turn skilt (Andreas) 
4. Betjent ud i morgentrafikken(Simon) 
5. Arbejdsgruppe vedr. SKB-hjørneflag – hvem vil være 

med? 

1. Anna laver skriv til kontakt forældrene, så forældrene kan melde sig til 
trafiktjansen. Vigtigt, at det ikke er Bente, der skal instruerer de ”nye” 
forældre hver gang. Bestyrelsen tager en omgang mere i 
morgentrafikken – Anna laver en doodle. 

2. I samme ombæring skriver Irene ud omkring suppleanter til bestyrelsen.  
3. Betjenten ringer til Simon, når der kommer en betjent ud – Simon har 

kontaktet politiet. 
4. Andreas giver tilbagemelding fra vej og park – han rykker for en 

tidshorisont. 
5. Anna, Simon og Lotte vil gerne være en del af hjørneflags 

arbejdsgruppen. AH indkalder til formøde 

2 Elevrådet 
 

Væggene i badeområdet – ”de spanske vægge” – er i gang med at blive sat 
om i både pige- og drenge omklædningen. Der er elever primært fra 8. og 9. 
årg. der ikke dukker op til elevrådene.  

3 Skolens Maskinrum –  
Skoleårets planlægning – fra timebudget  og arbejdstid til 
skoleplan og fra skoleplan over teamdannelse til 
fagfordeling 

Ledelsen gennemgik næste skridt fra skolens ”maskinrum”. Denne gang m. 
fokus på skoleplan, timebudget og skoleårets planlægning 
 
 

4 >> SKB-fokus << 
Dialog om mobil- og skærmpolitik 
- Hvad er der evidens for og hvad gør man på andre 

skoler? 
- Beslutning om næste skridt – hvem gør hvad, hvordan 

og hvornår? 

Fælles drøftelse af mobilpolitik.  
Aftalen 
Henrik (medrab. rep.) sammensætter et hold af lærere (årgangskoordinatorer) 
og vender tilbage til bestyrelsen med et hold. Herefter skal der sammen med 
repræsentanter fra bestyrelsen laves et udkast til ny mobil- og skærmpolitik. 
Målsætning om at den træder i kraft 1. august 2023 

5 Punkter til dagsorden og overblik for kommende møder i 
foråret?  

Næste møde 
- Godkendelse af driftsbudget 2023 
- Inputs til skoleledelsens statussamtale med forvaltningen i marts. 

6 Afrunding og opsamling på evt. beslutninger Tjek 

7 Personalesituationen herunder evt. kommende ansættelser. Ikke aktuelt. 

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  

 


